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PROTOKÓŁ nr 32 
z posiedzenia                                          

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny 
Rady Miejskiej w Radomiu    
z dnia 19 kwietnia 2022 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji oraz zaproszeni Goście wg listy 
obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzyła  
i na nim przewodniczyła Pani Teresa Skoczek Przewodnicząca Komisji, która powitała 
wszystkich Członków Komisji i zaproszonych Gości. 
 

Radni nieobecni: Adam Bocheński, Katarzyna Pastuszka – Chrobotowicz. 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Przyjęcie protokołu nr 31 z posiedzenia Komisji. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w Radomiu zawartych na 

drukach: 

− Nr 623 w sprawie zaakceptowania ubiegania się przez Radomski Szpital 
Specjalistyczny im. Dr Tytusa Chałubińskiego w Radomiu dofinansowania 
Projektu Infrastruktura Radomskiego Szpitala Specjalistycznego odporna na 
pandemię w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 
2014-2020, Osi priorytetowej XI REACT-EU, działanie 11.3 Wspieranie naprawy 
i odporności systemu ochrony zdrowia. 

− Nr 624  w sprawie zmiany uchwały Nr 428/2017 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 
30 stycznia 2017 r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług 
Wspólnych Domów Pomocy Społecznej w Radomiu oraz nadania jej statutu.   

− Nr 625 w sprawie zmiany uchwały Nr LV/495/2021 Rady Miejskiej w Radomiu 
z dnia 29 marca  2021r. w sprawie zapewnienia przez Placówkę Opiekuńczo-
Wychowawczą „Słoneczny Dom” w Radomiu wspólnej obsługi dla Placówki 
Opiekuńczo-Wychowawczej w Radomiu przy ul. Rwańskiej 10.  

− Nr 626 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/246/2019 Rady Miejskiej w Radomiu 
z dnia 28 października  2019r. w sprawie zapewnienia przez Placówkę 
Opiekuńczo-Wychowawczą „Słoneczny Dom” w Radomiu wspólnej obsługi dla 
Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Mieszkanie Usamodzielnienia” 
w Radomiu przy ul. Wydmowej 19 

− Nr 627 w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej 
„Mieszkanie Usamodzielnienia” w Radomiu  przy ul. Wydmowej 19. 

− Nr 628 w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej 
w Radomiu przy ul. Rwańskiej 10 

− Nr 629 w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej 
„Słoneczny Dom” w Radomiu 

− Nr 630 w sprawie przyjęcia Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy 
w Radomiu przy ul. Dzierzkowskiej 9 

− Nr 631 w sprawie nadania statutów domom pomocy społecznej w Radomiu 
będącymi jednostkami organizacyjnymi Gminy Miasta Radomia 

− Nr 632 w sprawie nadania statutów placówkom opiekuńczo-wychowawczym typu 
rodzinnego w Radomiu. 

− Nr 621 w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2022 rok w części 
dotyczącej zdrowia i pomocy społecznej.  
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3. Sprawy różne. 
 
 
Porządek dzienny posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 1 Protokół nr 31 z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie (4 
radnych za). 
Ad. 2. Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek poprosiła o przedstawienie 
projektów uchwał zawartych na drukach:  
- Nr 623 w sprawie zaakceptowania ubiegania się przez Radomski Szpital 
Specjalistyczny im. Dr Tytusa Chałubińskiego w Radomiu dofinansowania Projektu 
Infrastruktura Radomskiego Szpitala Specjalistycznego odporna na pandemię 
w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020, Osi 
priorytetowej XI REACT-EU, działanie 11.3 Wspieranie naprawy i odporności systemu 
ochrony zdrowia.  
Przedstawiciel Radomskiego Szpitala Specjalistycznego Barbara Łopyta 
poinformowała, że projekt został ogłoszony przez ministerstwo zdrowia. Jest to jeden 
z ostatnich projektów COVID-owych dedykowanych tylko i wyłącznie szpitalom, które 
posiadają w swoich strukturach oddziały chorób zakaźnych. Kwota dofinasowania w 
przypadku radomskiego szpitala gdyby otrzymał te pieniądze wynosi 99% wydatków 
kwalifikowalnych. Ten projekt ma to do siebie, że w centralnym zarządzaniu projektami 
został zakwalifikowany do programu Infrastruktura i Środowisko. W tym programie jest 
wymagana niesamowita ilość załączników. Jednym z załączników do tego projektu jest 
oświadczenie o trwałości projektu. Szpital do tej pory takie oświadczenia podpisywał 
samodzielnie. Oświadczenie o trwałości projektu jest to zobowiązanie, że w okresie 
trwałości projektu czyli przez kolejne 5 lat i w okresie jego realizacji szpital będzie 
dobrze wykorzystywał infrastrukturę, która została zakupiona w ramach tego projektu. 
Tym razem na takim oświadczeniu oprócz podpisu przedstawiciela szpitala wymagany 
jest podpis prezydenta jako organu kontrolującego. Kwestia ta jest przedmiotem obrad 
radnych ponieważ to radni mają moc sprawczą zakończenia działalności szpitala. 
Chodzi o to, że prezydent podpisując takie oświadczenie o zachowaniu trwałości 
prawdopodobnie chciałby uzyskać od radnych pełnomocnictwo do podpisania tego 
typu dokumentu. Cała treść tego potwierdzenia trwałości sprowadza się do dwóch 
kwestii tj.: szpital w okresie realizacji trwałości nie zostanie zlikwidowany oraz radni 
uniemożliwią szpitalowi sprzedaż majątku nabytego w ramach projektu w tym okresie. 
W oświadczeniu o trwałości na końcu widniej zapis, który był konsultowany 
z ministerstwem zdrowia i na razie szpital uzyskał zgodę na wykreślenie tego 
paragrafu.             Paragraf ten brzmi: „jednocześnie oświadczam, że przedmiotowa 
inwestycja wprowadzona do  realizacji po wejściu w życie ustawy reformującej sektor 
szpitalnictwa będzie z nią zgodna”. Na ten moment szpital nie zna tego aktu prawnego. 
Ministerstwo wyraziło zgodę na wykreślenie tego paragrafu i napisanie uzasadnienia.    
Radna Magdalena Lasota zapytała jaka infrastruktura ma być uzyskana w ramach 
tego projektu. Przedstawiciel Radomskiego Szpitala Specjalistycznego Barbara 
Łopyta odpowiedziała, że jest to nowa serwerownia, która jest niezbędna, poczta 
pneumatyczna oraz poprawa infrastruktury wokół oddziału zakaźnego (podjazd dla 
karetek, wyrównanie chodnika, dostęp do izolatek). Radna Magdalena Lasota 
zapytała jaki jest okres realizacji tego projektu. Przedstawiciel Radomskiego 
Szpitala Specjalistycznego Barbara Łopyta odpowiedziała, że projekt będzie 
realizowany w tym i w następnym roku.     
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zapytała czy dostęp do izolatek jest 
z zewnątrz. Przedstawiciel Radomskiego Szpitala Specjalistycznego Barbara 
Łopyta odpowiedziała, że na oddziale zakaźnym tak. Przewodnicząca Komisji 
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Teresa Skoczek zapytała jaka jest kwota projektu.  Przedstawiciel Radomskiego 
Szpitala Specjalistycznego Barbara Łopyta odpowiedziała, że jest to 6 500 000,00 
zł a wkład własny wynosi 1%.  
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały zawartym na druku Nr 623. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
na druku Nr 623 w sprawie zaakceptowania ubiegania się przez Radomski Szpital 
Specjalistyczny im. Dr Tytusa Chałubińskiego w Radomiu dofinansowania Projektu 
Infrastruktura Radomskiego Szpitala Specjalistycznego odporna na pandemię 
w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020, Osi 
priorytetowej XI REACT-EU, działanie 11.3 Wspieranie naprawy i odporności systemu 
ochrony zdrowia (4 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). Opinię nr 32 
dołączono do materiałów z komisji.  
 
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Elwira Skoczek poinformowała, 
że projekty uchwał zawarte na drukach Nr: 624, 624, 626, 627, 628, 629, 630, 631, 
632 dotyczą jednej sprawy. Projekty uchwał dotyczą rozszerzenia Centrum Usług 
Wspólnych Domów Pomocy Społecznej o Środowiskowy Dom Samopomocy, 
Słoneczny Dom i placówek przynależnych czyli domy dziecka. Chodzi tu o zmianę 
nazwy ponieważ nie może już być to CUW dla domów pomocy społecznej bo wchodzą 
również inne placówki. Do CUW przypisana jest księgowość, obsługa prawna, kadry 
oraz zamówienia publiczne. Oczywiście zamówienia publiczne w sakli roku do 
50 000,00 zł dyrektor danej placówki może realizować sam. Pracownicy, którzy 
zajmowali się tymi zadaniami w swoich placówkach zostaną przesunięci do CUW-u.       
Obecnie obowiązki dyrektora Centrum Usług Wspólnych pełni pani Anna Rybak – 
Pałka, która wcześniej była księgową CUW-u. 
Radna Magdalena Lasota zapytała czy siedziba CUW-u zostaje ta sama i ilu dojdzie 
pracowników. Dyrektor Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Elwira Skoczek 
odpowiedziała, że siedziba zostaje ta sama i dojdzie w sumie 3 etaty.     
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zapytała czy były przeprowadzone 
rozmowy z dyrektorami tych placówek. Czy dyrektorzy mieli jakieś uwagi? Dyrektor 
Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Elwira Skoczek odpowiedziała, że odbyły 
się takie rozmowy. Dyrektor Domu Samopomocy oraz Słonecznego Domu nie widzieli 
żadnych przeszkód żeby to zmienić. Dyrektorzy tych dwóch placówek byli za.    
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały zawartym na druku Nr 624. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
na druku Nr 624 w sprawie zmiany uchwały Nr 428/2017 Rady Miejskiej w Radomiu z 
dnia 30 stycznia 2017r. w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług 
Wspólnych Domów Pomocy Społecznej w Radomiu oraz nadania jej statutu (4 
Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). Opinię nr 32 dołączono do 
materiałów z komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały zawartym na druku Nr 625. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
na druku Nr 625 w sprawie zmiany uchwały Nr LV/495/2021 Rady Miejskiej w Radomiu 
z dnia 29 marca 2021r. w sprawie zapewnienia przez Placówkę Opiekuńczo-
Wychowawczą „Słoneczny Dom” w Radomiu wspólnej obsługi dla Placówki 
Opiekuńczo-Wychowawczej w Radomiu przy ul. Rwańskiej 10 (4 Radnych za, 0 
przeciw, 0 wstrzymujących się). Opinię nr 32 dołączono do materiałów z komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały zawartym na druku Nr 626. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
na druku Nr 626 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/246/2019 Rady Miejskiej 
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w Radomiu z dnia 28 października 2019r. w sprawie zapewnienia przez Placówkę 
Opiekuńczo-Wychowawczą „Słoneczny Dom” w Radomiu wspólnej obsługi dla 
Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Mieszkanie Usamodzielnienia” w Radomiu 
przy ul. Wydmowej 19 (4 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). Opinię nr 32 
dołączono do materiałów z komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały zawartym na druku Nr 627. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
na druku Nr 627 w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej 
„Mieszkanie Usamodzielnienia” w Radomiu przy ul. Wydmowej 19 (4 Radnych za, 0 
przeciw, 0 wstrzymujących się). Opinię nr 32 dołączono do materiałów z komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały zawartym na druku Nr 628. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
na druku Nr 628 w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej 
w Radomiu przy ul. Rwańskiej 10 (4 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). 
Opinię nr 32 dołączono do materiałów z komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały zawartym na druku Nr 629. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
na druku Nr 629 w sprawie nadania Statutu Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej 
„Słoneczny Dom” w Radomiu (4 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). Opinię 
nr 32 dołączono do materiałów z komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały zawartym na druku Nr 630. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
na druku Nr 630 w sprawie przyjęcia Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy 
w Radomiu przy ul. Dzierzkowskiej 9 (4 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). 
Opinię nr 32 dołączono do materiałów z komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały zawartym na druku Nr 631. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
na druku Nr 631 w sprawie nadania statutów domom pomocy społecznej w Radomiu 
będącymi jednostkami organizacyjnymi Gminy Miasta Radomia (4 Radnych za, 0 
przeciw, 0 wstrzymujących się). Opinię nr 32 dołączono do materiałów z komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały zawartym na druku Nr 632. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
na druku Nr 632 w sprawie nadania statutów placówkom opiekuńczo-wychowawczym 
typu rodzinnego w Radomiu (4 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się). Opinię 
nr 32 dołączono do materiałów z komisji.  
 
- Nr 621 w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2022 rok  w części 
dotyczącej zdrowia i pomocy społecznej 
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Elwira Skoczek omówiła zmiany 
wprowadzone w Uchwale Budżetowej w części dotyczącej zdrowia i pomocy 
społecznej. 
Przewodnicząca Komisji Teresa Skoczek zarządziła głosowanie nad projektem 
uchwały zawartym na druku Nr 621. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
na druku Nr 621 w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2022 rok  
w części dotyczącej zdrowia i pomocy społecznej (4 Radnych za, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących się). Opinię nr 32 dołączono do materiałów z komisji.  
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Ad. 3. Dyrektor Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Elwira Skoczek 
poinformowała o dwóch sprawozdaniach tj. sprawozdanie z działalności Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej oraz ocena zasobów pomocy społecznej w Radomiu za 
rok 2021.  
Więcej spraw nie było.  
W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca Komisji podziękowała 
wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie.                                                        
 

 
Przewodnicząca Komisji 

  
 
 Teresa Skoczek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
Sylwia Sykuła 


